

IVF Fertility Center
John Kuo, MD, PhD
Reproductive Endocrinology and Infertility - Board Certified
Obstetrics and Gynecology - Board Certified
10 Congress Street, Suite 200, Pasadena, CA 91105
(310)888-8448

www.IVffertilitycenter.com

Last modification on 03/27/2019

Directions to IVF Fertility Center in Pasadena Medical Plaza, Pasadena, CA:

From 210 Freeway Eastbound:

On I-210 East in Pasadena, you will see I-210 East exit sign and traffic leading to the right lanes, do not follow the traffic turning to the right lanes, keep on the left most fast driving lane to the end, it is California Blvd intersection. Make left turn onto California Blvd and keep driving on right lane, pass 3 traffic lights to reach Fair Oaks Ave. Make right turn onto Fair Oaks Ave. After pass Congress Street, slow down and make a right turn to the parking lot entrance.

From 210 Freeway Westbound:

From 210 Freeway Westbound: Get on I-210 W and following the Fair Oaks Ave SOUTH exit sign (exit# 25A) to reach the Fair Oaks Ave intersection. Make left turn onto Fair Oaks Ave. After pass the California Blvd and Congress Street, slow down and make right turn to the parking lot entrance.

From 134 Freeway Eastbound:

Following the Fair Oaks Ave exit sign to the Fair Oaks Ave intersection. Make right turn onto Fair Oaks Ave. After pass the California Blvd and Congress Street, slow down and make a right turn to the parking lot entrance.

From 110 Freeway Northbound:

Get on CA-110 N to reach the last exit 31B at Glenarm St. in downtown Pasadena, going straight on left lane of Arroyo Pkwy to 2nd traffic light at California Blvd. Make a left turn onto California Blvd and drive on left lane to 2nd traffic light at Fair Oaks Ave. Make a left turn onto Fair Oaks Ave and driving on right lane, after pass the Congress Street, slow down and make right turn to the parking lot entrance.

Parking:

Please do not set your GPS to "10 Congress St." because you will go to wrong parking lot. Instead, set your GPS to "769 S. Fair Oaks Ave., Pasadena, CA". Park your car in front of our building at this huge parking lot and walk to Pasadena Medical Plaza at 10 Congress St.

<https://www.parkme.com/lot/116167/pasadena-medical-plaza-pasadena-ca>

Get a ticket from the entrance machine. Parking fee is \$1.50 for every 15 minutes, all day maximum parking is \$8 USD.

到达位于帕萨迪纳市之试管婴儿生育中心之路线说明：

从 210 号高速公路东行：

在 I-210 东向进入帕萨迪纳市时, 你会看到 I-210 东向出口标志并且车流流向通往右边的车道. 不要随车流通向右边车道, 保持在最左侧的快行车道到最后之路口, 这就是 I-210 与 California Blvd 之十字路口. 左转到 California Blvd, 并保持在右车道行驶, 经过 3 个红绿灯后到达 Fair Oaks Ave. 右转到 Fair Oaks Ave 上. 在通过 Congress St 街后慢速行驶, 右转进入停车场入口.

从 210 号高速公路西行：

从 210 高速公路西行. 找寻 Fair Oaks Ave SOUTH 南向出口标志 (出口 25A), 随弯曲车道到达 Fair Oaks Ave 之路口. 左转到 Fair Oaks Ave 上. 通过 California Blvd 和 Congress St 后慢速行驶, 右转进入停车场入口.

从 134 号高速公路东行：

跟随 Fair Oaks Ave 之出口标志来到 Fair Oaks Ave 路口. 右转上 Fair Oaks Ave. 通过 California Blvd 和 Congress St 后慢速行驶, 右转进入停车场入口.

从 110 号高速公路北行：

从 110 高速公路北行到达最后的出口 31B 出口, 它就是帕萨迪纳市中心之 Glenarm St 路口. 直行在 Arroyo Pkwy 的左侧车道上至第二个红绿灯, 这就是 California Blvd 路口. 左转上 California Blvd 并且驾驶在左侧车道至第二个红绿灯, 这就是 Fair Oaks Ave 路口. 左转到 Fair Oaks Ave 并且行驶在右车道. 在通过 Congress St 街后慢速行驶, 右转进入停车场入口.

停车场:

请您汽车的 GPS 不要设置为 “10 Congress St.” 因为你会走错停车场而无法进入本大厦。请设置您的 GPS 到 “769 S. Fair Oaks Ave., Pasadena, CA”. 请停在我们楼前这个巨大的停车场内, 然后步行到 Pasadena Medical Plaza 之 “10 Congress St.”.

<https://www.parkme.com/lot/116167/pasadena-medical-plaza-pasadena-ca>

您可在停车场进口处取得停车票一张. 停车费是每 15 分钟美金 \$1.50, 全日最高泊车费是 \$8.